
 
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 20. oktober i Odense Idrætshal 
 
1) Glamsbjerg 2018 
Vi har bekræftelse på booking næste år. 
Lars indhenter pris for lejren og koordinerer med Martin Eriksen 
 
2) Kontingent restancer 
Vindeby er afklaret og Gelsted bliver det snarest 
 
3) Ad hoc opgaver 
DJC var gået rigtig fint. 
Lidt flere ungdomshold tilmeldt - fremgang for første gang i mange år 
 
4) Evt 
Erik opfordrede til at finde unge dommeraspiranter. 
Næste møde den 23. november kl. 17.30 i Ringe 
 
Før mødet havde vi besøg af sportschefen, som redegjorde for sine tanker 
om talentudvikling 
 
Referat 
Martin Andersen 


